
Протокол
засiдання Погоджувальноi ради

(до 49 cecii)

дата проведення
24.а7.2024

м. ЮжноукраТнськ
16-00

Присутнi: Онуфрiенко В.В., Кразченко Щ.В., ДнлрееваО.L, Дкуленко о.д., Заренок

АЪ., 
-Петрина 

б.в., мiрошник д.м., Мартинко А.В,, ,Щроздова М,Б,

порядок денний:

1. Поперелнiй розгляд гIитаЕь порядку д9нного cecii та додаткових питань,

2. Рiзне.

1. Слухали: _

Днлрсева 0.I. попередньо ознайомила з резульТатаI\{и обговорення проектiв

рiшень MicbkoT ради на засiданнi постiйноi koMiciT Micbkoi ради з питань планування

ьоцiально-економiчного розвитку, бюджету та фiнансiв, iнвестицiй, торгiвлi, посJryг

та розвитку пiдприемництва.
,щоповiла, що постiйна комiсiя буле рекомендувати включити до порядку

денногО додатковi питання: <ПрО видiленнЯ коштiВ з ФондУ MicbKoi ради на

виконаннЯ повновФкень старосТи> та кПрО видiленнЯ коштiВ з ФондУ мiськоiради на

виконання депутатських гIовноваженьD.
Такожо обговорили IIитання, якi но знайшли пiдтримки на засiданнi KoMicii, а

са]ие: необхiднiсть придбання шкiльних автобусiв у кiлькостi 2-х одиниць за рахунок
субвенцiТ, ремонТ пiЙохiднОi дорiжки на вул. Енергобулiвникiв, перерозподiл коштiв

"Ь,rр"лба"ня 
та встановлення гtам'ятЕикiв Захисникtll\d УкраiЪи на Алеi Слави тощо.

Також, обговорили питання ремонту дорiг у Костянтинiвцi, облашryвання ФАБiв у
костянтинiвцi та Iванiвцi, вiдсутнiсть методики з компенсацii BHeckiB за борги по

квартирам, кошти на вiдбудову <Охмадит>.

ЗареноК д,д. попередньО ознайомив з результатами обговорення просктiв -

рiшень Micbkoi ради на заьiданнi постiйноi koMiciT Micbkoi ради з питань житловоi

полiтики, комунального господарства, власностi, комунального майна та

приватизацiт, транспорту, природокористування, охорони довкiлля та

енергозбереження.

,щоповiв, що постiйна комiсiя буле рекомендувати включити до порядку

денного додатковi питання: кПро внесення змiн до рiшення Южноукраiнськоi MicbKoT

ради вiД 29.07.2O2| ]ф552 <ПрО вiдмiнУ рiшення lrро реорганiзацiю департаменту

iнфраструктури мiського госпо,fiарства Южноукраъськоi Micbkoi рали та його

пi*"iдацi.> Й кПрО внесеннЯ змiнИ до рiшенНя Южноукраrнськоi мiськоi ради вiд

зо.0|.2024 м1573 <<Про затвердження Комплексноi програми пiдтришtки внутрiшньо

перемiщених осiб на перiод до 2025 року>.
Також повiдомив, що постiйна комiсiя буле рекомендувати викJIючити з

порядку денного питання Nsl0 <Про приватизацiю Iвановою Тетяною

ОлександРiвноЮ житfовоТ кiмнатИ Ns22,] в гуртожитку будинку Jt9 на вулицi Миру в

MicTi ЮжноукраiЪську Вознесенського райотry МиколаiвськоТ областi) у зв'язку з

вiдсутнiстю деяки х документiв.

вiдбулося обговорення,



Вирiшили:
iнформацiю взяти до вiдома;

- Еа шридбання та встановлення пам'ятникiв Захисника:rr Украiни на АлеТ Слави
перерозподiлити кошти на 5 пам'ятникiв;

- з iншими непогодженими напрямкаNIи визначитисяназасiданнi ради.

2. Слухали: Петрина О.В. пiдняла питання стосовно щомiсячноi тrремii нач€rльнику

управлiння дiловодства та зв'язкiв з громадськiстю Мартинко А.В.
Вiдбулося обговорення.
В обговореннi взяли участь Петрина О.В., Онуфрiенко В.В., Мартинко А.В.

мiський голова Валерiй ОНУФРI€НКО
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